
 
 
Romelanda UF  PROTOKOLL Nr 04-2013 
Romevi Hög 130 
442 92 Romelanda  2013-04-08  § 35 – 46 
 
 
 
Art Huvudstyrelsemöte  
Tid 18.30 
Plats Romevi 
Närvarande: Kalle Engström, Thomas Thunberg, Gunilla Hedin, Janne Flodin, Maria Carlsbogård, 

Kjell Johansson, Annika Rolfsson 
  

  Ansvarig 
 
§ 35 Öppnande 
 
§ 36 Dagordning 
 
§ 37 Föregående 
        Protokoll 
 

 
Kalle hälsade alla välkomna och förklarade mötet öppnat.  
 
Dagordning godkändes. 
 
Föregående protokoll godkändes. 
 

 

§ 38 Styrelsen 
 
 
 
 
 
§ 39 

Styrelsen konstituerar sig enligt följande: 
Ordförande: Karl Erik Engström 
Sekreterare:  
Kassör: Gunilla Hedin 
Vice Ordförande. Thomas Thunberg 
 
Teckningsrätt för Romelanda UF under 2013 innehas av 
ordförande Karl Erik Engström 540410 samt kassör Gunilla Hedin 
650315 
 
 
 
 

 
 
 
 
 

§ 40 Fotboll 
 
 
 
 
 
 
 
 
 

Herrarna har haft sin seriepremiär. 260 åskådare!!! hade letat sig 
upp till Romevi. Damerna har sin seriepremiär den 21:e. 
 
Föreningen har tyvärr tvingats att lägga ner verksamheten för 
P98/99/00. Mestadels beroende på ett dåligt numerärt underlag 
men också för ett ”stelbent” fotbollsförbund. Även våra juniorer har 
dragits sig ur seriespelet med ett av truppens två lag. Styrelsen 
pratade om att försöka hitta samarbetslösningar. 
 
Det nya matchprogrammet var klart i tid till premiären och visades 
upp på mötet. I år trycks det av IT-grafiska och medför en 
kostnadsökning jämför med föregående säsong. 
 
 

 
 
 
 
 
KALLE 

 
§ 41 Ekonomi 
 
 

 
Styrelsen informerades om det ekonomiska läget per 20130325. 
Läget ser stabilt ut. 

  
MARIA 



 
§ 42 Kansli info  Ramp: Det lades fram ett kostnadsunderlag för byggnation av 

handikappramp till  den ”stora” lokalen. Beslut togs om att försöka 
få den klar till den 1/6. Beslut togs också om att man skall 
använda befintlig marksten för markytan. Janne skall också 
försöka hitta bidragsgivare till handikappanpassningen.  
 
Parkering: Ett kostnadsförslag för ny parkeringsyta ovanför D-plan 
diskuterades. Vi fortsätter diskussionen om arbetet via mail.  
 
Kalle och Janne hade träffat ALC för att eventuellt få lte 
arbetskraftshjälp till föreningen. Kontakt med ALC fortsätter. 
 
Nätverksanslutning i stora lokalen diskuterades. Thomas kollar 
vidare. 
 
Inge Pettersson gammal ordförande, och aktiv i föreningen under 
väldigt lång tid har avlidit. Klubben beställer kistbukett till 
begravningen. 
 
Arbetsdagen diskuterades. Ny datum beslutades till lördagen den 
4/5. 
 
Elljus och resultattavla. Janne får ligga på de personer som 
behövs för att slutföra projekten. 
 
 

 
 
JANNE 
 
 
 
 
 
 
 
 
THOMAS 
 
 
JANNE 
 
 
 
 
 
JANNE 

§ 43 Jubilemsarr. 
 
 

Arbetsgruppen för 65-årsdagen träffas kontinuerligt och arbetet 
går framåt. 
 

 
 
 
 

§ 44 Övriga frågor Motionspåret: Thomas har gjort en besiktning av spåret. Janne 
frågar damlaget om de kan vara ”ansvariga” för spåret. 
 

Janne 

§ 45 Nästa möte Nästa möte måndag 6/5 2013 kl 18.30. Thomas fixar fika 
 

 

§ 46 Avslutning Mötet avslutades 
 

 

 
 
 
   
  ……………………………..  ……………………….. 
   

Kalle Engström  Janne Flodin 
Ordförande   Sekreterare  


